

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح والامتثال
ادارة العمليات والمراقبة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب: 54500
أبوظبي، الامارات العربية المتحدة

Date: 04/03/2024
Ref: PHH/IR-WD/0403/2024

التاريخ: 2024/03/04
المرجع: PHH/IR-WD/0403/2024

Subject: Disclosure of change in the Company's Executive Management

الموضوع: الإفصاح عن التغييرات في الهيكل الإداري للشركة على مستوى الإدارة التنفيذية

Greeting,

تحية طيبة وبعد،

Pure Health Holding Company PJSC presents you with its best regards and wishes you continued success.

تهديكم شركة بيور هيلث القابضة ش.م.ع أطيب التحيات وتتمنى لكم دوام التوفيق والنجاح.

Please note that the company's Board of Directors has approved the following appointments in the company's administrative structure:

يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة قد اقر التعيينات التالية في الهيكل الإداري للشركة:

م	اسم الشخص المعين	المنصب/التكليف	تاريخ التعيين	نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية للشخص المعين / المكلف
1	السيد/ راشد سيف القبسي	الرئيس التنفيذي للعمليات	1 مارس 2024	رئيس العمليات في مجموعة بيور هيلث، حيث يتمتع بخبرة تزيد عن 22 عامًا في قطاع الرعاية الصحية، ويغطي مجموعة واسعة من المسؤوليات، بما في ذلك تطوير وتقديم خدمات وحلول الأعمال، وتحقيق نمو الإيرادات المربحة. يقدم راشد القيادة الإستراتيجية للمساعدة في تحفيز النتائج الإيجابية عبر المجموعة، بما في ذلك إدارة العملاء وأصحاب المصلحة، وشؤون الشركات، والإشراف على العمليات وأداء الأعمال، والمبادرات الإستراتيجية الأخرى.
2	الدكتور / عبد القادر أحمد الخطيب	الرئيس التنفيذي للشؤون القانونية	1 مارس 2024	رئيس الشؤون القانونية مع 20 عامًا من الخبرة الوافية في إدارة العمليات القانونية في القطاعات الصحية، إستشاري لمجلس الإدارة. إدارة العقود التجارية، حوكمة الشركات، إدارة المنازعات والتحقيقات. يمتلك الطاقة والمعرفة الواسعة في الإشراف على الإدارات القانونية والموظفين وتوجيههم كما يتمتع بفهم عميق للمعايير العالمية وحوكمة الشركات وإدارة المخاطر واستراتيجيات الأعمال. لديه سجل حافل بالإنجازات بما في ذلك تكريمه كواحد من أكثر 100 محام تأثيراً في المنطقة من قبل The Legal 500 GC Power List.
3	المهندس/ محمد حسن الزعابي	الرئيس التنفيذي للبنية التحتية والاستجابة	1 مارس 2024	حاصل على درجة الماجستير في إدارة الرعاية الصحية و بكالوريوس في الهندسة من الولايات المتحدة لديه أكثر من 21 عامًا من الخبرة في قطاع الرعاية الصحية. تشمل مسؤولياته إدارة مشاريع عدة. ويشغل حاليًا منصب المدير التنفيذي لدائرة المرافق والصيانة في المقر الرئيسي لشركة "صحة"، وأشرف بشكل فعال على أعمال المنشآت الصحية القائمة بالإضافة إلى مشاريع انشاء منشآت الرعاية الصحية الجديدة بالتنسيق مع كافة الجهات المعنية. ترأس خلال عمله العديد من اللجان التنفيذية لتفعيل وتشغيل منشآت الرعاية الصحية الكبرى بما في ذلك المستشفيات الميدانية. وشغل في السابق، منصب المدير التنفيذي للعمليات في المقر الرئيسي لشركة "صحة"، حيث كان مسؤولاً عن تحسين رضا المرضى من خلال المبادرات الداخلية التي تهدف إلى تعزيز تجربة المريض الشاملة. وقد قام بطوير وتنفيذ استراتيجيات وخطط عمل لتحقيق أهداف شركة "صحة"، مع دمج التقنيات وأفضل الممارسات في العمليات اليومية للشركة. وعمل كمنسق رئيسي للشركة بين الأطراف الداخلية والخارجية.

S	Name	Position/assignment	Appointment Date	A brief biography of the appointed person
1	Mr. Rashed Saif Al Qubaisi	Chief Operating Officer	March 1, 2024	Chief Operation Officer with more than 22 years of experience in the healthcare sector, covering a wide array of responsibilities, including the development and delivery of business services and solutions, driving profitable revenue growth. Rashed delivers strategic leadership to help stimulate positive results across a broad portfolio, including customer and stakeholder management, corporate affairs, Oversee the operations and business performance, and other strategic initiatives.
2	Dr. Abdel Kader Ahmed El Khatib	Chief Legal Officer	March 1, 2024	A seasoned Chief Legal Officer with 20 years of rich experience in running Legal Operations with the health care networks, advising Board of Directors, Managing Commercial Contracts, Corporate Governance, Managing Corporate Litigation & Investigation. Having voracious energy and broad knowledge in supervising and directing Legal Departments and staff. Possess great understanding of World Class Standards, Corporate Governance, Risk Management, and Business Strategies. Possess record of accomplishment of achievements including being recognized as one of the 100 most influential lawyers in the region by the Legal 500 GC Power List
3	Eng. Mohammed Hassan Al Zaabi	Chief Officer Infrastructure and Response	March 1, 2024	Holds a Master degree in Health Care Administration and BSc in engineering from the United States. Has over 21 years of experience in the healthcare sector management. Has diverse range of responsibilities including managing major projects using best practices. Currently Group Chief Facilities and Maintenance Officer at SEHA HQ, responsible for all SEHA facilities and including new healthcare projects. During his work, he chaired many executive committees. He served as the Chief Operations Officer at SEHA, responsible for improving patient experience and satisfaction through various initiatives. He developed and implemented strategies and action plans to meet SEHA's targets in integrating technologies and best practices into the day-to-day operations. He worked as principal coordinator between SEHA and other external entities.

Thank you and best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،


 العضو المنتدب وعضو مجلس الإدارة
Farhan Malik – Managing Director and Board Member

